

**PROJEK JARINGAN INDUSTRI**  
(IMPAK PROJEK, JENIS PROJEK, KATEGORI PROJEK DAN DEFINISI)

IMPAK PROJEK	JENIS PROJEK	BIL.	KATEGORI PROJEK	DEFINISI
<b>(1) PROJEK PENGLIBATAN</b> <i>(projek jaringan industri yang mempunyai tahap impak yang rendah)</i>	<b>(A) LATIHAN INDUSTRI</b>	1	Latihan Industri Dalam Negara	Latihan Industri Dalam Negara - oleh pelajar UPM (berdasarkan kurikulum) – DIISI OLEH PENYELIA LI SAHAJA.
		2	Latihan Industri Luar Negara	Latihan Industri Luar Negara - Oleh pelajar UPM (berdasarkan kurikulum) – DIISI OLEH PENYELIA LI SAHAJA.
	<b>(B) PEMBANGUNAN MODAL INSAN</b>	3	Mobiliti Pelajar Luar Negara	Mobiliti Pelajar Luar Negara - Program Mobiliti UPM pelajar selain daripada Latihan Industri.
		4	Pembangunan pelajar	Pembangunan pelajar - segala aktiviti yang dibuat untuk membangunkan sahsiah dan akademik pelajar oleh pihak industri/latihan disyarikat.
		5	Lawatan UPM ke Industri	Lawatan UPM ke Industri - lawatan yang dianjurkan oleh UPM (Staf/ pelajar ke Industri).
		6	Lawatan Industri ke UPM	Lawatan Industri ke UPM - Pihak industri membuat aktiviti lawatan ke UPM.
		7	Sangkutan Staf UPM ke Industri	Sangkutan Staf UPM ke Industri - staf UPM menghadiri program sangkutan di industri dalam sesuatu jangka masa tertentu.
		8	Sangkutan Industri ke UPM	Sangkutan Industri ke UPM - Pegawai Industri menghadiri program sangkutan di UPM dalam sesuatu jangka masa tertentu.
		9	Seminar/Persidangan/Konferens (pembentang/pengerusi/penilai/peserta)	Seminar/Persidangan/Konferens (pembentang/pengerusi/penilai/peserta) - yang dihadiri atau yang dianjurkan oleh pihak industri.
		10	Latihan/Kursus/Ceramah oleh Industri kepada UPM	Latihan/Kursus/Ceramah oleh Industri kepada UPM - pegawai industri terlibat di dalam melaksanakan aktiviti Latihan/Kursus/Ceramah/ lain-lain kepada pelajar/staf UPM.
		11	Penasihat Industri kepada UPM (kurikulum, pengajaran, komuniti, komersil)	Pegawai Industri menjadi penasihat kepada UPM sama ada dalam bidang berikut seperti kurikulum, Kokurikulum pengajaran, komuniti, komersil.
		12	Khidmat Profesional UPM kepada Industri (Penceramah/Penasihat/Fasilitator/Panel/ Penilai/Pemantau/Pemeriksa/Juruaudit)	Khidmat Profesional UPM kepada Industri. (Penceramah/Penasihat/Fasilitator/Panel/ Penilai/Pemantau/Pemeriksa/Juruaudit)
		13	Promosi oleh UPM/Industri (Hari Kualiti/Hari Inovasi/Pameran/Karnival Kerjaya)	UPM dan Industri bersama melaksanakan program Promosi melibatkan staf dan pelajar UPM serta pegawai Industri. Contoh aktiviti adalah Hari Kualiti/Hari Inovasi/Pameran/Karnival Kerjaya.
		14	Kebolehpasaran Graduan -Pembangunan Pelajar/Graduan untuk Kerjaya, Job Placement	UPM dan industri menjalankan aktiviti-aktiviti yang dapat meningkatkan Kebolehpasaran Graduan UPM. Contoh aktiviti Latihan Pembangunan Pelajar/Graduan untuk Kerjaya, Job Placement, Pra Service Training oleh Industri.
	<b>(C) CSR TIDAK BERIMPAK</b>	15	Sumbangan/Tajaan/Hadiah/ Penganjuran oleh Industri (tunai dan in-kind)	Segala bentuk Sumbangan/Tajaan/Hadiah/ Penganjuran yang diberi oleh Industri kepada UPM sama ada dalam bentuk tunai dan in-kind.
		16	Biasiswa/Hadiah Kecemerlangan Pelajar	Segala bentuk Biasiswa/derma siswa/Hadiah Kecemerlangan Pelajar yang diberi oleh industri kepada UPM untuk pelajar.
<b>(2) PROJEK BERIMPAK</b> <i>(projek jaringan industri yang mempunyai tahap impak yang tinggi)</i>	<b>(D) PENYELIDIKAN INDUSTRI/KONTRAK</b>	17	Penyelidikan Kontrak	Segala aktiviti penyelidikan usahasama UPM dengan industri yang dijalankan yang dibiayai oleh industri. <b>KECUALI</b> projek penyelidikan yang dibiayai di bawah geran RU atau UPM (FGRS, Science Fund, Putra Fund dll)
		18	Penghasilan Produk	Produk yang dihasilkan dengan kerjasama UPM dan industri.
		19	Perundingan	Segala aktiviti perundingan yang dijalankan yang dibiayai oleh industri melalui UPM HOLDING sahaja.
		20	Makmal Pengajaran & Pembelajaran/ Makmal Penyelidikan	Pihak industri menyediakan kemudahan makmal dan peralatan ditempatkan dalam UPM atau luar UPM, untuk digunakan oleh UPM bagi aktiviti pembelajaran dan pengajaran, penyelidikan, projek jaringan industri dan komuniti, dan lain-lain.
	<b>(E) INDUSTRI DALAM KAMPUS</b>	21	inkubator (wujud infrastruktur fizikal dalam UPM – bangunan)	Pihak industri membangunkan infrastruktur fizikal dalam UPM bagi aktiviti pembelajaran dan pengajaran, penyelidikan, projek jaringan industri dan komuniti, dan lain-lain.
		22	Peralatan/Perkakasan/Perisian/ Insurans Peralatan oleh Industri kepada UPM	Pihak industri menyediakan kemudahan peralatan, perisian, insurans peralatan oleh industri kepada UPM untuk digunakan oleh UPM bagi aktiviti pembelajaran dan pengajaran, penyelidikan, projek jaringan industri dan komuniti, dan lain-lain.
		23	Perkhidmatan/Sewaan Fasiliti oleh UPM kepada Industri	Segala bentuk sewaan yang dibayar oleh industri menggunakan kemudahan yang ada di UPM.
<b>(F) CSR BERIMPAK</b>	24	Pembangunan komuniti dan masyarakat	Segala projek pembangunan komuniti & masyarakat, pembangunan projek CSR berimpak (untuk pelajar/graduan UPM) yang dijalankan dengan kerjasama industri di bawah Projek CSR Industri terutamanya jumlah sumbangan melebihi RM150,000 (termasuk projek komuniti dibawah UCTC) - contoh projek bandar hijau serdang dengan kerjasama MPSJ, Projek Work Experience bagi Pembangunan Pelajar bersama Yayasan Sima Darby, Projek Pembangunan Kebolehpasaran Grouan bersama Setia Haruman, Projek Green Campus Coca Cola.	
	25	Pembangunan Industri	Segala projek pembangunan industri yang dijalankan dengan kerjasama industri (projek dibawah UCTC) bermatlamat untuk membangunkankan entiti sesebuah industri - contoh projek SME- CEO bersama SME CORP, projek pembangunan industri KTP.	